
 Zápisnica zo zasadnutia Rady školy, ZŠ Mudroňova 83 v Bratislave, 

konaného 19.10.2017  

 Program:            

1.  Otvorenie 

2.  Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
Základnej školy Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2016/2017. Správa 
o výsledkoch hospodárenia školy. 

3.  Informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 
zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2017/2018. 

4.  Rôzne 

 

Počet prítomných : 8 členov a riaditeľ ZŠ Mgr. Savčinský 

 

1. Otvorenie. Predseda RŠ otvoril zasadnutie. Za zapisovateľa bola 
zvolená JUDr. Barbora Pláteníková. 

 

2. Pán riaditeľ oboznámil Radu školy so Správou o výsledkoch 
a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy 
Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2016/2017 s prílohami – 
Hospodárenie školy. Rada školy vzala tieto dokumenty na vedomie a 
odporúča Mestskej časti – Staré Mesto schválenie týchto dokumentov. 

 

3. Pán riaditeľ oboznámil Radu školy s Informáciou o pedagogicko – 
organizačnom a materiálno – technickom zabezpečení výchovno – 
vzdelávacieho procesu -  Plán práce školy na šk. rok 2017/2018. Rada 
školy vzala tieto dokumenty na vedomie a odporúča Mestskej časti – 
Staré Mesto schválenie týchto dokumentov. 

 

4. A. Predsa RŠ ZŠ Mudroňova sa poďakoval MČ Staré Mesto za 
vyriešenie havarijného stavu oplotenia školksého dvora zo strany 
Mudroňovej ulice.  

Vicestarostka MČ Staré  Mesto informovala, že je v procese 
odsúhlasenie a zabezpečenie financovania výmeny povrchu na 
futbalovom ihrisku na školskom dvore, ktoré bude financované z fondov 



3 poslancov mestskej časti Staré Mesto, každý po 4.000,-EUR. Zo 
zvyšnej sumy, ktorá presahuje náklady na výmenu povrchu futbalového 
ihriska vo výške cca 1.000,-EUR bude dofinancovaná stavebná úprava 
zosúvajúceho sa schodiska priľahlého k budove školy v  časti školskej 
telocvične. Návrh stavebného riešenia pripraví riaditeľ v spolupráci s 
rodičmi školy.  

 

B. RŠ vzala na vedomie správu riaditeľa o začatí stavrbných prác na 
zhotovení ,, Letnej exteriérovej triedy ,, v átriu pri dostavbe budovy 
školy, ktorá je financovaná z prostriedkov ZRPŠ 

C. Predseda RŠ požiadal MČ Staré Mesto a jeho zástupkyňu pani 
vicestarostku o aktívne riešenie stavu zelene na školskom dvore a 
okolo školy. Je tu obava, že by molha byť ohrozená bezpečnosť a 
zdravie detí, najmä v zimných mesiacoch a pri intenzívnych vetroch. 
Neexistuje žiaden odborný posudok, ktorý by odobril vyhovujúci stav 
drevín s ohľadom na zdravie a bezpečnosť detí pohybujúcich sa na 
školskom dvore. Prioritou je zabezpečenie bezpečného prostredia pre 
žiakov.  

Z tohto dôvodu RŠ ZŠ Mudroňova žiada MČ Staré Mesto o 
zabezpečenie komplexnej odbornej dendrologickej správy o stave 
všetkých drevín v areály školského dvora ZŠ Mudroňova.   

Zároveň žiadame MČ Staré Mesto o zabezpečenie pravidelnej jarnej a 
jesennej odbornej údržby zelene a drevín na školskom dvore na 
náklady MČ Staré Mesto. Pani vicestarostka prisľúbila vyriešenie tejto 
požiadavky zo strany MČ Staré Mesto a začatie realizovania pravidelnej 
údržby zelene a drevín od jary 2018 prostredníctvom vysúťaženej 
spoločnosti, ktorá sa stará o zeleň v MČ Staré Mesto. 

D.  Pán poslanec Muránsky požiadal o realizáciu bezbariérového 
vstupu ku vchodu do školy pre občanov s pohybovým obmedzením a 
pre mamičky s kočíkmi od bráničky popri budove školy. Vyrieši sa tým 
prístup k volebný urnám v čase volieb, ale aj prístup rodičov s kočíkmi, 
keď prichádzajú do školy.  Realizáciu bezbariérového prístupu navrhuje 
zabezpečiť z prostriedkov MČ Staré Mesto. 

Vicestarostka uviedla, že požiada projektové oddelenie o preverenie 
aktuálnych výziev na financovanie bezbariérového vstupu. 

E. Zástupkyňa pedagogických zamestnancov pani Rebrová uviedla, že 
kabinety a niektoré priestory školy sú v nevyhovujúcom stave. Majú 
nábytok, ktorý má aj 30 rokov a viac,  a v niektorých kabinetoch je 
pleseň na stenách a neboli dlhodobo vymaľované. Na chodbách sú 
taktiež staré skrine, každá je iná. Prosí RŠ, aby sa touto otázkou v 
budúcnosti zaoberala. Taktiež navrhuje, aby bola otázka postupnej 
rekonštrukcie týchto priestorov riešená koncepčne a jednotne 



prostredníctvom odborníkov . Za rodičov školy preverí aktuálny stav a 
potrebu rekonštruckie zástupkyňa rodičov pani Šunová, aby sme videli 
konkrétne v akom stave je potreba investície do týchto priestorov. 

Vicestarostka uviedla, že musí prísť iniciatíva zo strany školy a potom 
sa tým bude MČ Staré Mesto zaoberať. 

F. Riaditeľ a vicestarostka informovali o snahe a reálnych krokov 
oživenia areálu Ekoiuventy Mičurín. Možnosť využitia pre aktivity školy, 
krúžkovú činnosť, výchovné koncerty a divadielka, karneval a podobne. 

G. Rodičia opätovne upozorňujú na problematiku školskej jedálne ZŠ 
Mudroňova. Táto téma sa opakuje na každom zasadnutí Rady rodičov 
ZŠ Mudroňova za posledné roky.  

Rodičia sa pravidelne sťažujú na neprehľadné financovanie školskej 
jedálne a žiadajú nápravu. Rodičia vidia problém v tom, že nedostávajú 
pravidelne vyúčtovanie stravného, preplatkov/ nedoplatkov ako to bolo 
za predchádzajúcej pani vedúcej vždy najneskôr ku koncu školského 
roku. Nová pani vedúca odkazuje na www.eskoly.sk, kde je v spodnej 
časti obrazovky vidieť stav platieb. Toto rodičia nepovažujú za 
dostačujúce, žiadajú prehľadné vyúčtovanie za jednotlivé mesiace, 
ktoré vypracuje školská jedáleň a zašle rodičom. V súčasnosti je stav 
taký, že rodičia si samy musia aktívne vyúčtovanie vyžiadať, inak ho 
nedostanú a na vyúčtovanie čakajú aj mesiac.  

Ďalším problémom je skutočnosť, že mnoho rodičov sa sťažuje na 
skladbu jedál a jedálniček a taktiež názov niektorých jedál, ktoré rodič 
nevie identifikovať, čo to vlastne je, aké jedlo. Rodičia opätovne 
požiadali pani vedúcu o zváženie zaradenia niektorých jedál do 
jedálničku, naposledy to boli kapustné fliačky a tiež o označovanie jedál 
jasne identifikovateľným názvom. Vedúca uviedla, že kapustné fliačky 
už nebudú a názvy jedál sú podľa oficiálnych názvov jedál v povolených 
receptúrach, ale bude sa snažiť  s tým niečo urobiť.  

Rodičia navrhli, aby škola opätovne uskutočnila Dotazník, ktorým budú 
môcť rodičia a deti dať najavo svoju spokojnosť/nespokojnosť so 
stravou v školskej jedálni, prípadne budú môcť navrhnuť nejaké návrhy 
na sprehľadnenie financovania, dodávateľov surovín, vyúčtovania, 
prevádzky a stravy v školskej jedálni. 

 
 
Na záver predseda poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie. 
 
 
 
zapísal 
JUDr. Barbora Pláteníková 
podpredseda Rady školy 

http://www.eskoly.sk/

